

## 逢甲大學105學年度僑生助學金獲獎名單(研究所在校生)

### Feng Chia University Recipients of Chinese Overseas Students Financial Aid for 2016-2017 Academic Year (Enrolled Graduate students)

1. 公告本校105學年度僑生入學助學金獲獎名單(研究所在校生) (共計2名)。  
The recipients of Chinese Overseas Student Financial Aid for 2016-2017 academic year are 2 as follows (Enrolled Graduate students).
2. 助學金分全額學雜費助學金及半額學雜費助學金兩種，於2016年10月及2017年3月分兩學期核發。  
FCU offers two kinds of financial aid. Type A provides full tuition fee, type B provides half tuition fee. The award is transferred semiannually to recipients' accounts in October 2016 and March 2017.
3. 領取入學及在學助學金者，依逢甲大學學生兼任學習教學助理施行要點，或逢甲大學學生兼任研究助理及計畫臨時工管理要點之學習型執行教學、研究或服務學習，由院系指導從事與教學、研究有關之學習，並由各學院自行訂定助學金施行細則辦理。  
In accordance with the Feng Chia University Implementation Guidelines for Part-time Student Teaching Assistants or the Feng Chia University Guidelines for Part-time Student Research Assistants and Temporary Project Managers, the college will offer relevant teaching, research, or service opportunities to students who receive scholarships/financial aid. Each college will use their own procedures to enforce the financial aid rules.
4. 受獎生須於當年度已完成註冊繳費及選課，始得領取助學金。  
Students must have completed registration and course selection procedures for the academic year for which the financial aid is awarded.

班級/Class	學號 Student ID	姓名/ Full name	助學金種類/ Financial Aid
創意設計碩二學位學程	M0427734	黃梓聰	半額學雜費 Half Tuition
國貿碩二	M0427674	吳采芝	半額學雜費 Half Tuition